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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "„Badacsony turisztikai attraktivitásának fejlesztése” –
Mire vezettek a vissza nem térítendő támogatással kapcsolatos szabálytalansági-, és 
büntetőeljárások? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tájékoztatom  Tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  2018.11.26-án  kelt  támogatási  döntés  nyomán
Badacsonytomaj  Önkormányzata  részére  2.435.000.000.-  forint  vissza  nem térítendő  támogatás
került  odaítélésre.  A projekt  azonosító  száma:  GINOP-7.1.9-17-2018-00018,  neve:  „Badacsony
turisztikai attraktivitásának fejlesztése”

A  palyazat.gov.hu  oldalon  nyilvánosan  elérhető  információk  alapján  a  projekt  befejezésének
várható dátuma 2022.december 31. 

Tájékoztatom Tisztelt Miniszter Urat, hogy a projekt egyik fő eleme az un. a Tátika ház felújítása és
turisztikai funkcióval való megtöltése oda jutott, hogy az idei szezonban egy bontás alatt álló torzó
– melyen építési munkálatokat nem végeztek – fogadta az ide látogatókat. Ez a helyzet úgy állt elő,
hogy  a  korábban  (egyébként  Badacsonytomaj  esetén  érdekes  módon  visszatérően)  kiválasztott
gazdálkodó szervezet az "SZ-L" BAU Építőipari és Kereskedelmi Korlátolt Felelősségű Társaság
levonult a területről.

A megítélt  támogatáshoz képest,  –  ugyancsak a  fenti  oldal  tanúsága  szerint  –  meglepő módon
nagyobb  összeg  2.715.146.466 forint  került  kifizetésre  előleg  gyanánt,  a  legutolsó  kifizetés
dátumaként 2022. május 2. napja került feltüntetésre.

A  projekt  lebonyolításával  kapcsolatosan  meglehetősen  sok  visszásság  látott  már  napvilágot,
sajtóértesülések szerint a nyomozóhatóságok az Önkormányzat épületében, illetve a Polgármester
saját házában is nyomozati cselekményeket hajtottak végre 2021 nyarán.

Az  ügyben  Rig  Lajos,  előző  ciklusbéli  képviselőtársam  már  fordult  Miniszter  Úrhoz  2021



 
februárjában, az írásbeli kérdés száma: K/14833.

Akkor a Tisztelt Miniszter Úr nevében válaszoló államtitkár azt a választ fogalmazta meg, hogy
érdemi  felvilágosítást  nem  tud  ani,  mivel  a  projekt  megvalósítással  kapcsolatosan
szabálytalansági eljárás van folyamatban. 

A szóban forgó eljárás vélhetően már lezárult, ezért  kérem Tisztelt Miniszter Úr tájékoztatását
annak megállapításáról-, illetve az esetlegesen alkalmazott intézkedésekről. 

Mivel  a  fentebb  említett  nyomozati  cselekményeket  részben  a  Nemzeti  Adó-  és
Vámhivatal munkatársai hajtották végre kérem Tisztelt  Miniszter Úr tájékoztatását arról,  hogy a
büntetőeljárás  jelenleg  folyamatban  van-e,  történt-e  gyanúsítás? Illetve  ez  ügyben  igényt
tartok  minden  olyan  információra,  amelyről  a  vonatkozó  jogszabályok  alapján  Tisztelt
Miniszter Úr tájékoztatást adhat. 

Kérdezem  továbbá  Tisztelt  Miniszter  Urat  arról  is,  hogy  van-e-,  illetve  volt-e  folyamatban
szabálytalansági,  vagy büntetőeljárás,  amelynek kedvezményezettje  Badacsonytomaj Város
Önkormányzata, illetve a megvalósítás helyszíne Badacsonytomaj közigazgatási területe?

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm!
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